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STYREMØTE   

Tirsdag 15. August  18.00-20.30       Idrettens Hus, Strømmen 

Deltakere: 

Jarle Rogndokken, Monica Skjeltorp, Malin Fuløp, John-Magne Teig, Roger 
Kjos, Wendell Skottevik (daglig leder, referent).  

 

Forfall: Bodil Løkken Bendiksen, Bengt Haugnes, Emma Evjen, Tore Hauglie, 
Kjersti Sørensen. 

   

Sak 1 Godkjenning av referat fra styremøtet 31.05.2023  

Kommentarer:  

 

Forslag til 
vedtak:   

 Referatet fra styremøtet 31. Mai 2023 godkjennes.  

   

  Sak 2 Orienteringer   

Annet: 

• Status på økonomi 

• 19. juni: Møte med Luftsportforbundet vedr. Kjeller Flyplass 

• 30. juni: Møte med Romerike Ravens 

 

Kommende hendelser:  

• 23. august: Idrettspolitisk forum/partilederdebatt 

• 24. august: Hovedutvalget for kultur  

• 27. august: Idrettens Dag 

• 6. september: Kommunestyremøte 

Forslag til 
vedtak:  

Tas til orientering.  

 

 

Sak 3 – Temaplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2025-2028 

Lillestrøm kommune v/idrett har innkalt til et oppstartsmøte 15. august i forbindelse med 
Temaplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet i 2025-2028, som skal til politisk behandling i 
desember 2024. Oppstartsmøte er berammet tirsdag 15. august 2023.  
 
Det vil i møte gjøres en kort gjennomgang av status for inneværende temaplan for perioden 2021-
2024.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak: 

Tas til orientering.  
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Sak 4 – Lokale aktivitetsmidler 

Fordeling av lokale aktivitetsmidler ble vedtatt på årsmøte 25. april. NIF åpner for at Idrettsrådene 
kan begynne tildelingen og utbetaling fra og med 15. august. På Idrettstinget ble det åpnet for en 
prøveordning hvor idrettsråd kan ta opptil 5% av lokale aktivitetsmidler, men det må vedtas på 
årsmøtet.  
 
Vedtaket for fordeling av LAM:  
 

Lokale aktivitetsmidler fordeles på alle idrettslag tilknyttet Lillestrøm idrettsråd som driver 
aktivitet for barn og/eller ungdom i aldersgruppen 6-19 år. Tilskuddet fordeles med 1/3 til barn 
fra 6-12 år og 2/3 fra 13-19 år. Dette er i tråd med anbefalingene fra NIF, som skriver at 
medlemstall som oftest er mer presise enn aktivitetstall.  
 
Videre foreslås det at det trekkes ut kr. 200.000 som fordeles basert på hodestøtte etter antall 
aktive medlemmer med funksjonshemming. Det er medlemstallene for 2022, som er rapportert 
gjennom idrettsregisteringen, som legges til grunn for tildelingen. Midlene fordeles automatisk 
av idrettsrådet uten krav til søknad. 
 
Se vedlegg 1.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak: 

Fordeling av lokale aktivitetsmidler for 2023 godkjennes, og sendes til NIF for 
utbetaling.  

 

Sak 5 – Midler til breddeidretten / 125 millioner til idrettslag i Norge.  

Styremøte 31.05.2023:  
Idrettsrådet fordeler midlene basert på et grunntilskudd til idrettslag med barn og unge mellom 6-
19 år, og resterende midler fordeles basert på antall medlemmer mellom 6-19 år.  
 
Det oppfordres til at idrettslagene avsetter midlene som kan benyttes til å støtte deltakelse på 
turneringer, treningsutstyr eller treningsavgifter for medlemmer med økonomiske utfordringer. 
 
 
Siden styremøte i mai har daglig leder kommet i kontakt med rådgiver i kommunen som sitter med 
grunnlaget for levekårsundersøkelsen i etterkant av kommunesammenslåingen i 2020. Dette gjør 
at vi har fått en oversikt over hvilke områder i kommunen som har større andel familier som lever i 
vedvarende lavinntekt, og vil gi oss et bedre grunnlag for å treffe med KUDs målsetning om å 
inkludere familier i vedvarende lavinntekt. Daglig leder har utarbeidet et forslag som baserer seg 
på idrettslagenes geografiske plassering og nedslagsfelt. Deretter har idrettslagene blitt vektet 
basert på levekårsindikatorer i deres områder, som har gitt et forslag til tildelingsbeløp.  
 
Det legges opp til to ulike forslag:  
 

1. Modellen som ble vedtatt i styremøte 31. mai, hvor det gis et grunntilskudd til alle 
idrettslag med minimum 10 medlemmer og basert på hodestøtte. Se vedlegg 2, ark 1.  

2. Modellen som blir beskrevet innledningsvis, hvor hvert idrettslag gis en faktor basert på 
levekårssituasjonen i deres nedslagsfelt og får et tildelingsbeløp. Noe av svakheten med 
denne modellen er at enkelte idrettslag får nokså lite midler, sammenlignet med modell 1 
hvor alle får et minimum grunntilskudd. Se vedlegg 2, ark 2.  
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Alternative forslag: Det kan være mulig å se disse modellene i sammenheng, hvor man gir et 
mindre grunntilskudd pr idrettslag og en vekting basert på sosioøkonomiske forhold.  
Alternativt kan man redusere faktor noe på de idrettslagene med størst medlemsantall (3 stk over 
1000 medlemmer) for å jevne ut tildelingspotten i noe grad, ved eksempelvis til 0,75. Disse tre 
Idrettslagene vil fortsatt få tildelinger på over kr. 100.000.  
 

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Det er ønskelig at det utarbeides en modell som gir et minimum grunntilskudd 
til samtlige idrettslag som oppfyller kriteriene (mer enn 10 medlemmer mellom 
6-19 år), vekting basert på levekårsutfordringer i idrettslagets nedslagsfelt og 
medlemstall.  
 
Det legges ved et tildelingsbrev som sendes ut til idrettslagene sammen med 
tildelingsoversikten med anbefaling av midler. Dette publiseres også på 
idrettsrådets nettsider. 
 
Forslaget til tildeling og tildelingsbrev sendes ut til styret i idrettsrådet for 
godkjenning, i god tid før fristen for utbetaling som er satt til 1. september.  

Forslag til 
vedtak: 

 

 

Sak 6 - Lokal fritidskasse 

Etter oppfordring fra Idrettsrådet søkte Lillestrøm kommune midler til lokal fritidskasse (Bufdir). 
Kommunen ble tildelt kr. 386.000. Lag og foreninger i Lillestrøm kommune kan dermed søke om 
støtte til deltakelse, innkjøp av utstyr eller andre ting som er nødvendig for å inkludere flere. 
Kriteriene er foreløpig ikke fastsatt, men administrasjonen vil gå i dialog med kommunen om å 
etablere denne ordningen raskt – da det er stort behov for denne søknadsordningen.  

Saksutredning/ 

Diskusjon 
 

Forslag til 
vedtak:  

Tas til orientering.   

 

Sak 7 - Kommuneplanens arealdel til 2. gangsbehandling 

I kommunestyret 14. juni ble følgende vedtak fattet i saken om kommuneplanens arealdel:  
 
«Kommuneplanens arealdel, Ny permanent barnehage – Strømmen stadion  
Kommuneplanens arealdel var til 2. gangsbehandling i gårsdagens kommunestyremøte, til tross 
for at Formannskapet innstilte på tilbakesending og utsettelse av behandling av saken for 2 uker 
siden.  

Da det ble kjent for undertegnende at dette blir behandlet i kommunestyremøte allikevel, har det 
vært dialog med flere partier i saken. 
 
Kommunestyret vedtok ble følgende vedtatt med stort flertall:  
«Nytt felt T2 – barnehage ved Strømmen stadion». Felt T2 tas ut av arealkartet og tilbakeføres 
til nåværende arealformål (idrettsanlegg)».  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak: 

Tas til orientering.  
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Sak 8 – Fet Eika Arena 

Saken ble sendt tilbake i kommunestyret 14. juni. Saken skal til ny politisk behandling i HUK 24. 
august, formannskapet 30. august og kommunestyret 6. september.  
 
Det er foretatt mindre justeringer i kommunedirektørens forslag til vedtak, og saksfremlegget 
svarer i stor grad ut de spørsmålene som ble stilt fra politikken ved forrige behandling. Dette er 
blant annet lovligheten ved å gi ut lån til AS, kontantstrømmen i kommunedirektørens forslag og 
lignende – og kommunedirektøren anbefaler en slik løsning på nytt.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

  

Forslag til 
vedtak: 

Tas til orientering.  

 

Sak 9 – Søknad om avdragsfrihet – Frogner IL   

Frogner IL har søkt Lillestrøm kommune om avdragsfrihet på lånet på Frognerhallen, for å 
imøtekomme de økte kostnadene, bygge opp tilstrekkelig egenkapital, sette av tilstrekkelig med 
midler til drift og vedlikehold osv.  
 
Kommunedirektøren foreslår å godkjenne søknaden, og saken skal til politisk behandling i HUK 
24. august, formannskapet 30. august og kommunestyre 6. september.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak:  

Tas til orientering.  

 

 

Sak 10 – Idrettsanlegg som er påvirket av Flom  

 Det er flere idrettsanlegg som er direkte berørt av flomkatastrofen.  

 

Åsenhagen svømmebasseng og Vigernes svømmebasseng er stengt, og vil antakelig være stengt 
i en lengre periode. Det er foreløpig uklart hvor lenge det er snakk om, men det vil ha store 
konsekvenser for blant annet Triton som benytter anleggene i stor grad. Kommunen er i dialog 
med idrettslaget.  

 

Videre er IL Kraftsport sitt treningsrom i kjeller i Skedsmohallen totalskadd, og det jobbes med å 
finne alternative lokaler for disse. Kommunen er i dialog med idrettslaget.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak:  

Tas til orientering.  

 

Sak 11 Neste styremøte 

Tirsdag 17. september kl. 18.00-21.00 hos Diamond Dance.  

  


